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REFERAT 
 

Bestyrelsesmøde den 24. februar 2010 kl. 20.00 hos Torben 
 
Dagsorden: 
 

1. Planlægning af ekstra fællesarbejde 21. marts 2010. 
 

2. Status – Skift af pengeinstitut. 
 

3. Status - Overdækning Gartnerparken 24. 
 

4. Status - Kabel-TV udvalg 
 

5. Status - Legepladsudvalg 
 

6. Status - Deklarationer i Gartnerparkens Grundejerforening. 
 

7. Græsslåning 2010 
 

8. Eventuelt
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1. Planlægning af ekstra fællesarbejde 21. marts 2010 
 
Udsættes på grund af sne og frost til søndag den 18. april 2010 kl. 10. Yderligere 
planlægning vil ske på bestyrelsesmøde den 7. april kl. 19.30 hos Allan. Torben udsender 
en informationsseddel til alle husstande, hvorpå man samtidig skal tilmelde sig 
arbejdsdagen. Vilkårene vil også fremgå af sedlen. 
 
2. Status – Skift af pengeinstitut 
 
Efter en tilbundsgående undersøgelse er valget faldet på Nordea, Taastrup Hovedgade. 
Bestyrelsen har underskrevet de nødvendige papirer, men pengene er i skrivende stund 
endnu ikke flyttet. Det vil dog ske snarest. Der er oprettet en grundkonto til selve 
grundejerforeningen og en konto til fondspengene, hvor pengene er bundet i en periode til 
en højere rente. 
 
3. Status - Overdækning Gartnerparken 24 
 
Thomas har flere gange rykket kommunen for en afgørelse i sagen. Senest har han skrevet 
til centerchef Orla Johannsen den 14. februar. Den 18. februar har vi fået svar via mail fra 
kommunen om, at kommunen den 5. februar telefonisk har meddelt ejeren af 
Gartnerparken 24 afslag på overdækket terrasse, da den overskrider bebyggelsesprocenten 
for ejendommen. Ejeren af GP 24 vil fremsende en ny ansøgning, som kommunen skal tage 
stilling til. 
 
Thomas har derefter rykket kommunen for en tidsplan og hvad det videre forløb vil være. 
Thomas har også henvist til vores regler om vores bebyggelses ensartede helhedsindtryk. 
Der er endnu ikke modtaget svar på dette. 
 
4. Status - Kabel-TV udvalg 
 
Allan (28), Per (54) og Henning (20) udgør et udvalg, som generalforsamlingen 2009 
nedsatte til undersøgelse om vi kan få billigere og/eller mere fleksibelt kabel-tv. 
 
Vores nuværende kontrakt har en bindingsperiode på 5 år, og denne bindingsperiode 
udløber i oktober 2010. Herefter kan kontrakten opsiges med 9 måneders varsel til 
udgangen af et kvartal. Hvis vi ikke opsiger kontrakten, løber den automatisk videre. 
 
Udvalget har undersøgt, hvilke udbydere, der er til levering af kabel-tv. Det viser sig, at der 
pt. ikke er andre end Yousee.  
 
Udvalget har derefter undersøgt, hvordan vi evt. kan få større fleksibilitet til valg af 
kanaler/pakker. Det er ikke muligt med vores nuværende anlæg at få større fleksibilitet. 
 
Udvalget vil nu lave nogle afsluttende undersøgelser og vil derefter aflægge rapport til 
bestyrelsen, formentlig i løbet af marts måned. 
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5. Status – Legepladsudvalg 
 
Legepladsudvalget ligger stille pt. Der blev efter generalforsamlingen indkøbt to små mål. 
Udvalget har også fået til opgave at indkøbe nogle basketball-net og nogle bord-
/bænkesæt, men disse investeringer afventer forårets komme. 
 
6. Status - Deklarationer i Gartnerparkens Grundejerforening 
 
Thomas er endnu ikke kommet i gang med dette arbejde, men det vil ske i løbet af foråret. 
 
7. Græsslåning 2010 
 
Torben kontakter sønnen i Gartnerparken 24, som har indvilliget i at slå græsset på vores 
fællesarealer for 300 kr. pr. gang. 
 
8. Eventuelt 
 
Snerydning: Bestyrelsen mener ikke, kommunens snerydning er grundig nok. Der kan godt 
ryddes bredere på vej 3, og vendepladserne bør også ryddes. Torben kontakter 
kommunen. 
 
Intern papirhåndtering i bestyrelsen: Hvordan opbevares vigtige fælles dokumenter 
(kommunikation med eksterne o.l.)? En mappe med papirer pr. år bliver til mange mapper, 
som skal overdrages til nye bestyrelsesformænd osv. Hvordan kan det forenkles? Og 
hvordan sikrer vi os, at vigtige papirer kan findes, når de skal bruges? Bestyrelses tænker 
tanker til et kommende møde. 
 
Allan har fået en henvendelse om billeder på hjemmesiden, hvilket fik bestyrelsen til at 
drøfte niveauet for anvendelse af hjemmesiden. Bestyrelsen har den holdning, at 
hjemmesiden skal være aktuel information til beboerne, og ikke skal anvendes til 
billedgalleri. Der er også et juridisk aspekt, da vi ikke må lægge billeder på hjemmesiden 
med personer, uden at personerne har givet tilladelse til det. 
 
 
Næste bestyrelsesmøde: 7. april 2010 kl. 19.30 hos Allan. 

 


